



# Lystfiskerparadiset

Sparupvej 11 · 6040 Egtved · Tlf. +45 2251 3147

E-mail: lystfiskerparadiset@jerlevnet.dk · www.lystfiskerparadiset.dk



Priser/Preise/Prices		
Timer/ Stunden/ Hours	1 Stang/ 1 Rute/ 1 Rod	2 Stænger/ 2 Ruten/ 2 Rods
	DKK/ €	DKK/ €
2 t/s/h	100/13,50	180/25,00
3 t/s/h	110/15,00	190/25,50
4 t/s/h	130/17,50	240/32,00
5 t/s/h	150/20,50	280/37,50
6 t/s/h	170/23,00	310/41,50
Tillægstimer/ Zusätzliche Stunden/ Extra Hours	55/7,50	100/14,50
Dagkort/ Tageskarte/ Day Permit	250/35,00	460/61,50

**Åbningstider** 06.00 - 22.00

**Öffnungszeiten** 06.00 - 22.00

**Opening hours** 06.00 - 22.00

**Kontakt/Kontakt/Contact:**

Kim Jørgensen 2251 3147



**Et idyllisk udflugtssted i Vejle Ådal** - Kildevandsfiskeri med flotte ørreder. Lystfiskerparadiset er med sine 4 kildevandsøer i Vejle Ådal stedet, hvor man på én gang kan nyde en ualmindelig smuk natur – få masser af frisk luft til hjernen – og opleve flotte og veltrænede ørreder. Alt foregår i en hyggelig og afslappet atmosfære og med høj kvalitet på såvel faciliteter som service. Søsæt en udflugt med gode grin og festlige fangster. Lystfiskerparadiset er med sine 4 udlejningssøer en spændende udflugtsmulighed. Maden kan grilles på 2 store mobile grills, eller ved en af de mange mindre grills på området. Skal udflugten sikres mod vejret, kan man leje festtelt med plads til 50 pers. Alle 4 søer kan lejes enkeltvis og rummer fra 25-100 pers. Fiskeri og middagslur med lyden af rislende kildevand. Der er intet som at nyde fiskeriet i fred og ro, i visheden om at man ikke skal hjem samme dag. Vor simpelt indrettede bjælkehytte på 20 m<sup>2</sup> sørger for at give udflugten en pioneragtig stemning. Hytten har ikke bad! Sengelinned medbringes.

Kortet er personligt og skal fremvises på forlangende.



**Ein idyllisches Sportanglerparadies** – mit seinen 4 Angelseen im Tal der Vejle Å der Ort, wo man eine ungewöhnlich schöne Natur genießen, jede Menge frische Luft bekommt und schöne, kampfstärke Forellen erlebt. Alles spielt sich in einer gemütlichen, zwanglosen Atmosphäre mit qualitativ hochwertigen Einrichtungen und Service ab. Machen Sie einen Ausflug mit viel Spaß und hübschen Fängen. Das Sportanglerparadies ist mit seinen 4 Mietseen ein interessantes Ausflugsziel. Ihr Essen können Sie auf zwei großen mobilen Grills oder an einem der vielen kleinen Grills auf dem Gelände zubereiten. Wenn Sie in Bezug auf das Wetter ganz sicher gehen wollen, können Sie das Festzelt für 50 Personen mieten. Alle vier Seen können einzeln gemietet werden und eignen sich für 25 bis 100 Personen. Angeln und ein Nickerchen zum Klang einer rieselnden Quelle – was gibt es Schöneres, als Ruhe und Frieden und die Gewissheit, dass man nicht am selben Tag nach Hause muss. Unsere schlicht eingerichtete 20 m<sup>2</sup> großen Balkenhütten verleihen dem Ausflug ein pionierartige Stimmung. Die Hütten haben kein Bad! Bettwäsche ist mitzubringen.

Die Karte ist persönlich und auf Verlangen vorzuzeigen.



**An idyllic excursion destination in Vejle Ådal** – Spring-water angling with fine trout. The angling eldorado, with its 4 spring-water lakes in the river valley of Vejle Ådal, is the place where you can both enjoy exceptionally beautiful countryside – and sweep the cobwebs from your mind – and experiences fine, well-trimmed trout. Everything takes place in a pleasant, relaxed atmosphere, with both high-quality facilities and service. If you want to launch an excursion with plenty of fun and festive catches, this angler's paradise with its 4 lakes for hire is an exciting possibility. You can grill your food on two large mobile grills, or at one of the many smaller grills in the area. If you want to protect your excursion from bad weather, you can hire a party tent that can house up to 50 people. All four lakes can be rented separately, and are suitable for 25-100 persons. Angling and an afternoon nap to the sound of murmuring spring-water. There is nothing like enjoying your angling in peace and quiet, in the full knowledge that you do not have to return home the same day. Our rustic log cabins of 20 m<sup>2</sup> are sure to give your excursion a pioneer feel. They do not have a shower! Bring your own bedlinen.

Your permit is personal and must be shown on demand.